

Styrelseprotokoll

Sunderby scoutkår

Datum: Södra Sunderbyn 2020-09-15

Plats: Grundet

Löpnummer: 5

Deltagare

NÄRVARANDE

<i>Vice ordförande</i>	Lars Salander
<i>Sekreterare</i>	Anna Hedkvist
<i>Kassör</i>	Jenny Lindmark
<i>Ledamöter</i>	Kristina Synnes

FRÅNVARANDE

<i>Ledamot</i>	Åke Ohlsson, ordförande Carin Sjölin Erik Lindblom
<i>Ersättare</i>	Daniel Andersson Lasse Nykänen

Dagordning

1. MÖTETS ÖPPNANDE

Vice ordförande öppnade mötet.

2. SAMMANTRÄDETS BESLUTSMÄSSIGHET

Styrelsen konstaterar att en majoritet av styrelseledamöterna närvarar.

3. DAGORDNINGENS GODKÄNNANDE

Beslut

- 1) Dagordningen godkänns enligt förslag.

4. GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Beslut

- 1) Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

5. POSTGENOMGÅNG

Brev från Telia om prishöjning.

Reklam om snöröjning har kommit i brevlådan.

Brev från Souterna om julförsäljning (som vi inte brukar sälja).

Beslut

- 1) Informationen läggs till handlingarna utan åtgärd.

6. UTBILDNINGAR OCH KURSER

Demokratijamboree – 2 ombud från utmanarna borde anmälas.

Mastodonten med flera utbildningar för såväl ledare som scouter är helgen 26-27/9.

Har vi tillräckligt städad? Tält 6? Bor någon inne 4+3? Kvällsfika, frukost och lunch.

Malören ansvarar för maten och därmed inköpen.

Beslut

- 1) Sekreteraren påminner utmanarnas ledare om att de kan anmäla 2 ombud till Demokratijamboree.
- 2) Vi avvaktar Carin Sjölin's besked om tider när det behövs hjälp vid Mastodonten.

7. HAJKER, LÄGER OCH AKTIVITETER

Hur gör vi med läger sommaren 2021? Ska vi åka någon stans behöver vi börja planera.

Ledarmöte prel tisdag 13/10 kl. 19.

Beslut

- 1) Styrelsen kallar till ledarmöte.

8. RAPPORT FRÅN DISTRIKTSSTYRELSEN

Distriktsstyrelsen har skickat ut kallelse till stämman.

Beslut

- 1) Vi återkommer med vilka som åker på stämman.

9. LOTTERIER, BASARER OCH MARKNADSAKTIVITETER

Sekreteraren har inte hört något varken om skyltsöndag eller julmarknad. Vi vill veta så fort som möjligt om det blir av så att vi kan planera.

Vi får fundera på alternativ om något ställs in. Möjlighet att stå ute och sälja, i kyrkbyn, centrum, coop...

Beslut

- 1) Sekreteraren hör sig för om vi kan få veta något om skyltsöndag och julmarknad.

10. LEDARFRÅGOR

Ev finns intresserad bäverledare Maria Hermansson.

Beslut

- 1) Vice ordförande håller kontakten med Maria Hermansson.

11. ÖVRIGA FRÅGOR

Vi behöver skicka ut meddelande till alla som står i *kö till kåren*.

Föräldramöte 24/9.

Uthyrningen, Daniel Söderström vill gärna lämna över till någon annan då han bor illa till avståndsmässigt. Hur kan vi förbättra förutsättningarna? Städning? Bortplockning av prylar? Sekreteraren kanske kan hjälpa till mer med ulämning av nyckel.

Daniel Söderström påminde om *XL-hjälpen*, att vi ska komma ihåg att söka pengar av dem. Det är aktuellt efter årsskiftet.

Styrelsen önskar att *Daniel Söderström* ska vara med oftare vid kårstyrelsemöten eftersom han har koll på underhåll mm.

Beslut

- 1) Sekreteraren ser till att meddelande kommer ut till de som står i kö.
- 2) Sekreteraren skickar ut inbjudan till föräldramöte.
- 3) Vi funderar vidare när det gäller hur vi gör med uthyrning av Grundet.
- 4) Styrelsen gemensamt försöker komma ihåg att vi ska söka bidrag från XL-hjälpen.
- 5) Daniel Söderström tillfrågas om att delta i kårstyrelsemöten.

12. NÄSTA MÖTE

Beslut

- 1) Nästa möte blir 6/10 kl. 19 på Grundet.

13. AVSLUTANDE

Beslut

- 1) Vice ordförande avslutar mötet.

Justering

Vid protokollet

Mötesordförande

Anna Hedkvist

Lars Salander